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Dragu, despre programul “Anghel Saligny”: Sa fie o monitorizare serioasa, sa fim

siguri de sursele necesare de finantare

Criteriile pe baza carora se aplica programul de investitii 'Anghel Saligny' trebuie sa fie "extrem" de clare

si de transparente, sa fie o "monitorizare serioasa", cu siguranta ca sunt sursele necesare de finantare, a

declarat, vineri, presedintele Senatului, Anca Dragu.

 

" Noi, USR PLUS, am dorit ca aceste criterii pe baza carora se acorda acest program sa fie extrem de clare si de

transparente, sa fie o monitorizare foarte serioasa, sa fim siguri ca avem sursele de finantare necesare, nu sa

începem programe care sa ramâna suspendate undeva în aer. Noi am tinut foarte mult la aceste criterii, astfel încât

banii publici sa nu mai ajunga în buzunarele baronilor, cum s-a întâmplat în PNDL 1 si 2. Aceasta a fost pozitia

noastra si suntem consecventi si tinem foarte mult la aceste criterii", a precizat Dragu.

 

Ea a fost întrebata daca premierul va putea sa forteze aprobarea planului de investitii "Anghel Saligny" si

aprobarea rectificarii bugetare ulterior, fara un aviz din partea Ministerului Justitiei.

 

 

"Despre a trece o OUG fara un aviz, pot sa va spun ca eu, personal, niciodata nu am ignorat un aviz, chiar si un

aviz de la alte ministere, nici avizele din cadrul ministerului pe care l-am condus si nici Guvernul din care am facut

parte. Cred ca aceste acte normative, OUG-urile, trebuie sa aiba toate avizele si sa fie pozitive. Daca avem

comentarii la un act normativ, ele trebuie luate în considerare, analizate de ministerul care a emis actul si fie

modificat, fie sa explice de ce nu e de acord cu propunerile respective", a afirmat Dragu.

 

Întrebata daca USR PLUS conditioneaza sprijinul pentru a trece aceasta ordonanta de desfiintarea Sectiei speciale,

în forma în care a fost trimisa de catre Ministerul Justitiei, Anca Dragu a reiterat ca USR PLUS doreste

desfiintarea acestei sectii si nu transformarea ei "într-o alta sectie speciala".

 

"Noi dorim desfiintarea Sectiei speciale, desfiintarea punct. Nu transformarea într-o alta sectie speciala, pentru ca

noi credem ca toti oamenii din România trebuie sa fie tratati egal în fata legii, indiferent ca vorbim de magistrati

sau de oameni din afara sectorului de justitie. Cât priveste "Anghel Saligny", noi suntem foarte responsabili pentru

banii românilor. Bugetul este destul de suplu, unul destul de mic, si atunci trebuie sa fim foarte atenti cum

cheltuim acesti bani si vrem sa fim foarte siguri ca am luat toate masurile, astfel încât sa nu mai vedem terenuri de

sport, de fotbal în panta, sa nu mai vedem sali de sport tinute sub cheie de primari, sa nu mai vedem investitii din

acestea inutile", a conchis Dragu. 
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